
 
Verslag Milieuraad Ieper 10 februari 2022 
 
via teams on line   (19u30 / 22u15)   
 

 
1. Praktische afspraken 
2. Goedkeuring vorig verslag 

Verslag goedgekeurd 
3. Mededeling Schepen en dienst 

Werd als bijlage vooraf bezorgd.  Wordt door schepen nog eens doorlopen.  
Ovam onderzoekt PFOS vervuiling bij brandweerkazernes en ook bij diverse bedrijven. 
Geen verdere opmerkingen 
 

4. Werkgroepen 
Nieuw zwembad 
Advies milieuraad werd ingediend en goed ontvangen door Sven Geldhof. 
Advies was dringend en wordt nog eens doorlopen door een lid. 
Een dossier dat veel publieke aandacht zal hebben. 
Onze adviezen: 
Stip op 1 Klimaatneutraal ( geen gas) warmtepompen, elektriciteit door zonnepanelen en 
eventueel windenergie. 
Mobiliteit STOP principe – laadpalen voorzien op parking 
Ruimte voor natuurelementen 
Zo weinig mogelijk verharding – zeker niet meer dan voorheen – compact bouwen met 
duurzame materialen. 
Gebruik van chloor vermijden – milieuvriendelijker is gebruik van ozon. 
Huidige zwembad zo snel mogelijk afbreken en tijdelijke natuur of zelf definitieve 
natuurinvulling geven. Maak er geen stort van zoals bij Open zwembad.  
 
Het advies wordt door de vergadering goedgekeurd. 
 
Werkgroep natuur 
Plantproject van Landbouwraad 
 
Onder voorzitterschap landbouwraad van Filip Fleurbaey wordt een plan voorgesteld om 
onder de pylonen op landbouwgrond aanplantingen te voorzien met streekeigen struiken. Er 
was een eerste positief verkennend overleg met Elia (de beheerder). Het plantgoed zou door 
Milieuraad worden aangekocht en in het najaar aangeplant. Een meerwaarde voor de 
biodiversiteit. Dit is een positieve samenwerking tussen de Landbouwraad en de milieuraad.  
 
Gierzwaluwen 
Een lid maakte voorbije zomer een zeer mooie inventarisatie van de nestplaatsen in het 
centrum van Ieper. Er zijn zeker een 40 tal nesten. Mogelijk 60. Deze zomer wordt de 
inventarisatie verder gezet. Bij de bewoners van huizen waar nesten aanwezig zijn kunnen in 
de toekomst misschien kunstnesten bijgeplaatst worden zodat kolonies kunnen toenemen. 



De inventarisatie kan gebruikt worden om de dienst Ruimtelijke Ordening op de hoogte te 
houden bij eventuele verbouwingen. Inbouwnestkasten kunnen we als eis laten toevoegen 
aan bouwcode. Een lid lanceert terug een oproep aan de vogelwerkgroep van Natuurpunt 
om van begin juli terug te helpen bij inventarisaties, ook in de deelgemeenten. 
 
De Leet 
Aanplantingen worden verder opgevolgd met in het voorjaar een plaatsbezoek.  
 
Trage wegen 
Een lid stelde voor om een werkgroep Trage wegen op te richten.  
Er bestaan al 2 wandelnetwerken? Een 3de is op komst. 
Alles moet structureel worden aangepakt. 
Verder inventariseren en kansenkaarten maken. Zoeken naar verbindingen. 
Diverse subsidiekanalen aanspreken. 
Vraag aan vrijwilligers om mee te werken bij inventarisaties, Vroegere medewerkers 
aanspreken, de fietsersbond erbij betrekken. 
Een lid vraagt ook aandacht voor de toegankelijkheid.  
 
Groene pluim 
Er worden 3 groene pluimen uitgedeeld: organisatie non profit, bedrijf, individu. 
Verschil met vroeger, de beslissing ligt nu bij het publiek. 
Vrijdag 17 juni is de uitreiking gepland in de kazematten. 
De werkgroep komt samen op 9 maart om 19.30 in het Perron. Erik kijkt voor lokaal. 
De kanshebbers worden vermeld in het stadsmagazine en op sociale media. 
 
Mobiliteit 
Eindadvies werd voorgelegd en is definitief goedgekeurd. 
Een lid volgt dit op in de verkeerscommissie.  
Antwoord mobiliteitsambtenaar Valentijn Seys: 
De adviezen van de diverse instanties worden momenteel verder verwerkt. De aangepaste 
tekst zal voorgelegd worden aan de plenaire commissie verkeer, de projectstuurgroep en het 
college van burgemeester en schepenen. Ik koppel later nog terug naar de milieuraad 
hieromtrent.  
 
 

5. Waterlandschap  
Er wordt een presentatie getoond. 
Thema’s: Slechte waterkwaliteit, waterkwantiteit (te veel neerslag of te weinig), Erosie (7200 
ton sediment per jaar), klimaat robuust maken. 
De stuurgroep bestaat uit Provincie, Ieper, Heuvelland, De Watergroep, Inagro, RLWH, 
Boerenbond, ABS. 
Natuurverenigingen worden jammer genoeg geweerd 
Doel: herwaarderen beekvalleien, meanderende beken beschermen via aanplant struiken in 
bochten. Brede grasbufferstroken aanleggen, aanleggen moerasgebiedjes die 
waterzuiverend werken. 
Landinrichtingsplan zal vanaf 2023 worden voorbereid. 
Wordt blijvend opgevolgd. 



Inventarisatie gepland van macro-invertebraten met vrijwilligers. 
 
Opmerkingen:  
Jaarlijkse reinigingen van beken door provincie zorgt voor instortingen oevers. 
Wat met problemen van pesticiden in baggerspecie? Pesticiden worden afgebroken in de 
bodem, zijn voornamelijk in het oppervlaktewater een probleem. 
Te snelle ontwatering van landbouwgronden (drainage, verdwijnen weiden en meersen), te 
veel geploegd nabij beken om water snel te laten afstromen. De provincie is ook bereid 
minder te reiten. 
Mogelijk bepaalde teelten verbieden? Niet evident. 
Handhaving is ook hier heel belangrijk. 
 
Zowel Ieper als Heuvelland zijn vragende partij om de problemen zo snel en duurzaam 
mogelijk op te lossen. 
Pachtvrije gronden worden in een grondenbank gestopt om te ruilen.  
Er worden zeker stappen vooruit gezet door de overheden. 
Landbouw is iets moeilijker maar ook zij willen meewerken mits zekerheid op lang termijn en 
niet telkens kleine aanpassingen die steeds veranderen.  
Er zal een advies worden opgemaakt vanuit de Milieuraad ism Stad Ieper. 
 
 
 

6. Campus 
Door wat uitlopen van vergadering kon omgevingsambtenaar Sandra Debuf niet meer 
aanwezig zijn. 
Het gemeentelijk RUP Campus Veurnseweg is intussen vastgesteld door de gemeenteraad. 
De omgevingsvergunning kan nu aangevraagd worden. 
Eisen vanuit stad: Mobiliteit, duurzaamheid, groene invulling en plaats voor water. 
De eis vanuit milieuraad voor campus op andere plaats kan spijtig niet meer. 
Wij worden wel betrokken bij de omgevingsplannen 
Herbestemming van gebouwen in centrum zit ook in plan. 
Sandra Debuf wordt terug uitgenodigd op volgende vergadering.  
 

7. Gecoro 
We stellen Danny Venus voor als kandidaat plaatsvervanger bij de Gecoro. Dit wordt door de 
vergadering unaniem goedgekeurd. 
 

8. Financieel verslag 
De bedragen blijven dezelfde. Een budget van 2500 euro wordt telkens aangevuld. Verleden 
jaar weinig besteed. Voor dit jaar komt dus geen aanvulling. 
Naast het budget voor dagelijkse werking is er een som voorzien van 4000 euro uit het 
budget van de stad voor subsidiering van de aangesloten verenigingen. Een subsidie 
reglement dient nog uitgewerkt. Twee verenigingen (Natuurpunt en Velt) krijgen dit jaar nog 
subsidie vanuit Cultuurraad op basis van de werking van het voorbije jaar. De andere 
verenigingen moeten eerst een jaar werken en zullen dan volgend jaar betoelaagd worden 
conform het subsidiereglement.  
 



9. Data volgende vergaderingen 
Hopelijk terug LIVE!!  
Donderdag 14 april – donderdag 9 juni – donderdag 8 september – donderdag 10 november 
– donderdag 8 december.  
 
 

10. Varia 
Excursie fietstocht Waterlandschap op 13 maart: afspraak om 14.00u aan de parking van de 
sporthalle. Org. Natuurpunt De Bron. Inschrijven via info@debron.be  
 
Werkgroep klimaat is niet samengekomen zoals voorheen gepland. Er wordt dus een nieuwe 
datum afgesproken via mail naar deelnemers.  
 

mailto:info@debron.be

